

Date : 04 September 2018

التاريخ: ٢٠١٨/٩/٤

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head, Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box: 54500 - Abu Dhabi
United Arab Emirates

السيد / سيف صياح المنصوري المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص ب: ٥٤٥٠٠ - أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة و بعد،،،

الموضوع: تعليق بخصوص صفقة دمج محتملة
Subject: Statement on potential merger or combination

Following recent reports in the media and in response to your query, Union National Bank announces the commencement of exploratory talks regarding a potential merger with Abu Dhabi Commercial Bank.

تعليقا على الاخبار المنشورة مؤخراً في وسائل الإعلام وردا على استفساركم، يؤكد بنك الاتحاد الوطني عن بدء محادثات مبدئية بشأن عملية دمج محتملة مع بنك أبوظبي التجاري.

Discussions are at a very preliminary stage and may not result in a transaction.

هذه المناقشات ما زالت في طورها المبدئي وقد لا ينتج عنها أي صفقة فعلية.

UNB is committed to the highest standards of regulatory disclosure and will update the market if and when there are any material developments.

وننتهز هذه الفرصة للتأكيد على التزام بنك الاتحاد الوطني بأقصى درجات الإفصاح والشفافية بتلبية كافة المتطلبات التنظيمية، وسيتم اخطار السوق بأخر المستجدات في حال حدوث أي تطورات جوهرية.

Thank you for your kind support. We assure you of our continued co-operation.

شاكرين لكم حسن دعمكم ومؤكدين لكم التزامنا الدائم.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad Ali
Deputy Chief Executive Officer

Ajay Bhuptani
Deputy Chief Executive Officer

A&A